
Møte 31.mai 2017 
 

Møtested: Mascot, Ørebekk 
Møteleder: Presidenten: 
Program: Bedriftsbesøk på Mascot 
 
Vi ble tatt i mot av Finn Pedersen når vi ankom Mascot. 
Finn-Olaf ønsket velkommen til kveldens møte. Vi var 15 til stede. Først ble 
det gjennomgått noen klubbsaker, og hilsninger fra 2 av våre syke 
medlemmer.  
Finn-Olaf holdt en 3-minutter. 
 
Vi ble presentert for kveldens foredragsholder, Dag Pedersen, markedssjef i 
Mascot. Han presenterte seg selv, og startet kvelden med Quiz, noe som 
alltid er morsomt, og gaver ble delt ut til de med flest riktige svar. 
 
Det ble servert vann, kaffe/mineralvann og kringle, noe som smakte godt. 
 
Så fikk vi foredrag om Mascots historie fra oppstart i 1938 og frem til i dag. 
Bedriften har byttet lokaler en del ganger, men har vært på Ørebekk i 
mange år nå. De har ingen produksjon i Norge lenger, her er det kun 
administrativt. Produksjonen er flyttet til egne fabrikker i Kina og Estland, 
som følge av et tøft marked kostnadsmessig. 
Vi fikk se hva de produserte før, som var hovedsakelig radioer, og frem til i 
dag hvor det er mest batterier til forskjellige formål som blir produsert, og 
en del annen småelektronikk. 
Det var spennende å høre om en bedrift i vårt distrikt. 
Finn-Olaf avsluttet møtet med å takke for at vi fikk komme, og overrakte ei 
flaske vin som takk. 
 
Berit B. Westby 
Sekretær 


